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DIARI 

L'acusen d'afavorir més l'altre centre escolar que no pas el seu 

Un col·legi de Vidreres diu que 
rAjuntament els té marginats 

Les Guilleries 
fan la Fira 
Alternativa 
a Sant Hilari 
SANT HILARI SACALM.-
Durant el proper dia 23 
d'aquest mes de juny, tindrà 
lioc a la població de Sant Hila
ri Sacalm la Fira Alternativa 
de les Guilleries, en el decurs 
de la qual s'exposaran plan
tes aromàtiques i remeieres, 
es posaran a la venda produc
tes artesanals, es projectaran 
audiovisuals sobre les Guille
ries i es farà una bicicletada 
cap al pla de les Arenes. Tam
bé hi haurà temps per fer una 
revetlla i una xocolatada ma
tinera. 

VIDRERES (De la nostra Redacció).— Els mestres i l'As-
sociació de Pares d'alumnes del col.legi Sant Iscle de Vi
dreres estan enfrontats amb l'Ajuntament de la població 
perquè consideren que l'organisme municipal els 
margina i prefereix l'altre centre escolar —el Salvador 
Espriu— que no pas el seu. Per això han elaborat un 
«memorial de greuges» i s'entrevistaran demà dijous 
amb els representants municipals per tal que es compro
metin formalment a efectuar les millores que des de 
temps prometen. 

«L'Ajuntament té més interès 
pel col.legi Salvador Espriu que 

no pas pel nostre», manifestava 
la presidenta de l'Associació de 

Pares de l'escola Sant Iscle, M. 
Àngels Quintana. El centre de 
Sant Iscle és el més antic de la 
població i està situat a la zona 
urbana. En ell hi ha tres-cents 
vint-i-cinc alumnes. Pel seu can
tó, l'escola Salvador Espriu és 
molt més recent (tot just té dos 
anys) i està situada a la part no
va de Vidreres, amb una pobla
ció escolar sensiblement inferior 
a la del col.legi de Sant Iscle. 

Les necessitats que engen
dren les escoles velles són, òb
viament més que no pas les del 

Luis Solana, a la Junta General de 
Accionistas: 

• Cuando todavía no se han apagado 
los ecos de la adhesión a la CEE, 47 
millones de acciones de Telefónica van a 
ser qotizadas en las Bolsas de Londres, 
Frankfurt y París, de forma que el ahorro 
del Mercado Común se va a unir al 
esfuerzo de Vds. 

• Esta operación representar^ un 
volumen de pesetas equivalents a la 
contratación registrada en todas las 
Bolsas espanolas entre 1975 y 1982. Con 
ella el ahorro extranjero alcanzarà el 
13% del capital de Telefónica. 

• El Balance que tiene en sus manos ha 
pasado los mas estrictes exàmenes que 
los técnicos internacionales pueden 
reclamar para que una Companía esté 
presente en Europa. 

• Telefónica es ya una empresa 
europea en su forma de gestión, en sus 
resultados y en parte de su capital. 

• Telefónica presenta sus estados 
financieros auditados, con un dictamen 
limplo; también las empresas del grupo 
disponen de informes de auditoria. Esto 
es ei resultado de una política expresa 

de transparència en la información, de 
claridad en las cuentas y de 
fortalecimiento de los sistemas de 
control. 

• La Companía ha reforzado y 
ampliado las bases de captación de 
recursos propios. Fn dos afios, 
Telefónica ha captado 88.000 millones 
de pesetas,- el 44 por ciento de lo 
obtenido en toda su historia anterior. 

• Telefónica està preparada para 
amortizar aniicipadamente una parte 
significativa (un 30% aproximadamente) 
de su actual deuda exterior, lo que 
haremos a medida que nos vayan 
autorizando. 

• Ha mejorado el equilibrio entre 
deuda a corto y largo plazo. La deuda a 
corto era a finales de 1983 el 9% del 
total y, a finales de 1984, solo el 5,3%. 

# Telefónica tenia también un 
compromiso con el país: 
reindustrialización, modernización, 
acceso a las nuevas tecnologías. En 
colaboración con la Administración, 
hemos contribuido con nuestra 
capacidad de compra, relaciones 
internacionales y potencial tecnológico a 
promover una política industrial activa, 
generadora de nuevas implantaciones 
industriales, con importantes esfuerzos 
de exportación, generación de empleo y 
acceso al "capital-inteligencia". 

# Conseguir que entren en nuestro país 
las mas avanzadas tecnologías y el 
Know-how del sector es poner las bases 
para el desarrollo de una indústria 
nacional con tecnologia pròpia en el 
sector con mas futuro en toda la 
indústria mundial. 

# Solo faltan 15 afios para el aüo 2000. 
Con el ahorro de todos Vds., con la 
buena voluntad de todos nosotros, 
estamos seguros de que la Compafiía 
Telefónica llegarà a esa fecha 
transcendental en cabeza de la 
tecnologia, la solidez, del servicio y 
apoyo decidido a una Espana cada dia 
mas moderna. 
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Salvador Espriu i per això tant 
pares com mestres reivindiquen 
des de fa una colla de cursos un 
seguit de millores que a hores 
d'ara encara esperen. I per si 
això fos poc, els del col.legi de 
Sant Iscle creuen que l'Ajunta
ment preferix abocar els seus 
esforços a l'altre col.legi. «Hi ha 
demostracions palpables que 
això és així —assegura M. Àn
gels Quintana— i hem elaborat 
un memorial de greuges en què 
es demostra». Les reivindica
cions van des de la millora infras
tructural del centre fins a repara
cions puntuals que fins a la data 
no s'han complert o s'han fet 
només parcialment. 

Demà dijous, els pares d'alum
nes i els mestres del col.legi Sani 
Iscle plantejaran la seva proble
màtica als membres del consis
tori i els emplaçaran a compro
metre's en un seguit de milloreí 
que cal fer a l'edifici. Els pares 
no saben perquè l'Ajuntament té 
aquest tracte que consideren 
discriminatori que es tradueix en 
fets concrets com en el cas de 
les darreres glaçades. «Quan hi 
hagué l'avaria a les canonades 
durant les glaçades del gener, 
l'Ajuntament no trigà gens a 
anar a reparar les del col.legi Sal
vador Espriu, mentre que les 
nostres hagueren d'esperar», 
assgura la presidenta dels pares 
d'alumnes. «Ens van prometent 
coses —afegeix— però van pas
sant els estius i no s'arregla 
res». La intenció dels convo-
cants d'aquesta reunió és que 
també hi hagi públic per tal que 
el compromís de l'Ajuntament 
sigui davant de tothom. 

Caldes va 
homenatjar 
els seus avis 
CALDES DE MALAVELLA.-
Caldes de Malavella va prota
gonitzar dissabte passat la 
seva primera festa d'home
natge, amb la col·laboració 
d'altres entitats. La festa 
— que comptà quasi amb un 
centenar de participants— va 
començar amb un acte d'ho
menatge a la parella d'avis de 
més edat, entre els quals es 
trobava el mestre Francesc 
Mas i Ros. La cobla Marina 
s'encarregà de tancar la dia
da, amb una audició de sarda
nes. 

Los accionistas que lo deseen pueden retirar la Memòria correspondiente al 
Ejercicio de 1984 en nuestras oficinas financieras. 
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FIGUERES 
(Girona) 

L'Institut de Formació Pro
fessional «Narcís Monturiol» de 
Figueres comunica que a partir 
del dia 1 de juliol fins al dia 20 
del mateix mes estarà oberta la 
matrícula per als alumnes de Ir 
Curs amb Graduat Escolar (8è 
Curs d'EGB) i de l'I al 20 de se
tembre per a la resta d'alumnes. 

Al mateix temps també es 
podran matricular els alumnes 
dels altres cursos que ho tinguin 
tot aprovat al juny, durant el 
mes de juliol, i la resta, al se
tembre. 
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